



LCIE

LCIE SUD EST
Laboratoire de Moirans
Z.I. Centr'Alp
170, Rue de Chatagnon
38430 MOIRANS – France

USER MANUAL (FCC STATEMENT)

FCCID: 2AOV7-CS0001

This is a copy of the page where the FCC statement is included:
User manual:

UTILISATION DU SYSTÈME Bluebeep Car Seat GUARDIAN®

- À la première installation de Bluebeep Car Seat GUARDIAN® sur un siège auto bébé, procédez à son initialisation conformément au guide utilisateur de l'application Bluebeep Guardian. www.blue-beep.com.

Bluebeep Car Seat GUARDIAN® est conçu pour se mettre en mode veille si aucun événement ni présence enfant ne sont détectés. Pour le réveiller, le voir affiché sur votre smartphone, et activer la surveillance, vous devez agiter légèrement le siège auto bébé ou plus simplement la bretelle sur laquelle il est monté. Ce réveil est effectué naturellement à l'installation de l'enfant.

Après avoir quitté le véhicule et vous en être suffisamment éloigné (environ 25 m), l'application Bluebeep GUARDIAN émettra un rappel sonore vous alertant si le bébé se trouve encore dans le véhicule. Ce rappel est accompagné de l'envoi de messages SMS et Email aux adresses que vous aurez saisies.

Lors de l'utilisation à bord d'un avion : enlever la pile de Bluebeep Car Seat GUARDIAN®.

Pour se conformer à la réglementation de la FAA concernant les appareils électroniques portables (AEP), la pile doit être enlevée avant le décollage.
Remarque : après l'atterrissage, remettre la pile en place.

Conformément à la réglementation d'Industrie Canada, le présent émetteur radio peut fonctionner avec une antenne d'un type et d'un gain maximal (ou inférieur) approuvé pour l'émetteur par Industrie Canada. Dans le but de réduire les risques de brouillage radioélectrique à l'intention des autres utilisateurs, il faut choisir le type d'antenne et son gain de sorte que la puissance isotrope rayonnée équivalente (p.i.r.e.) ne dépasse pas l'intensité nécessaire à l'établissement d'une communication satisfaisante.

Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

Le présent appareil est conforme aux niveaux limités d'exposition RF pour la population globale définies par Industrie Canada. L'appareil ne doit pas être installé à proximité ou être utilisé en conjonction avec une autre antenne ou un autre émetteur.

GARANTIE LIMITÉE

Bluebeep garantit ce produit (y compris les accessoires) à l'utilisateur d'origine (« Acheteur ») contre tout défaut de matériel ou de fabrication pour une période de 1 an à partir de la date de l'achat initial de ce produit, ou le cas échéant sur la durée légale de la réglementation nationale. La seule responsabilité de Bluebeep sous les termes de cette garantie explicite limitée est de réparer ou de remplacer, à sa discrétion, tout produit qui sera jugé être défectueux et qui sera déterminé par Bluebeep pour être couvert sous les termes de cette garantie. La réparation ou le remplacement sous les termes de cette garantie sont le seul recours de l'acheteur. La preuve d'achat sous la forme d'une facture ou d'un contrat de vente, prouvant que le produit est toujours sous la période de garantie, doit être fournie pour obtenir le service de garantie. Cette garantie explicite limitée est accordée EXCLUSIVEMENT par Bluebeep à l'acheteur initial de ce produit et ne peut être attribuée, ni transférée aux acheteurs ou utilisateurs ultérieurs de ce produit. Pour le service de garantie, contacter votre distributeur ou connectez-vous sur www.blue-beep.com.

À l'exception de ce qui est interdit par la loi applicable, toute garantie implicite de valeur commerciale ou d'adaptation à un usage particulier de ce produit est exclue. Bluebeep ne sera pas tenu pour responsable de quelconques dommages accessoires, indirects, spéciaux ou dommages-intérêts de quelque sorte que ce soit pour manquement à toute garantie explicite limitée de ce produit ou toute garantie implicite sous-entendue par la loi. Aucune autre garantie ne couvre ce produit à l'exception de la garantie explicite limitée mentionnée ci-dessus, et toute représentation orale, écrite ou explicite de quelque sorte que ce soit est exclue par la présente.



Ce symbole indique qu'il faut suivre les instructions d'utilisation.



Ce signe indique que ce produit ne doit pas être mis au rebut avec les ordures ménagères comme le spécifient la Directive européenne DEEE 2002/96/CE & EN50419 et qu'il a été mis sur le marché après le 13 août 2005, pour de plus amples informations sur le traitement approprié de ce matériel, s'il doit être recyclé ou confié à un point de collecte.



WE CARE - WE CONNECT

BLUEBEEP SAS, ZI LES BOULAIRES, MALE, 61260 VAL AU PERCHE, FRANCE

Car Seat GUARDIAN® POUR SIÈGE AUTO BÉBÉ 0/1



NOTICE DE MONTAGE

INFORMATIONS GÉNÉRALES Bluebeep Car Seat GUARDIAN®

Initialiser votre Bluebeep Car Seat GUARDIAN® conformément au guide d'utilisation de l'application Bluebeep Guardian.

Attacher l'enfant dans le dispositif de retenue pour enfant conformément aux recommandations du fournisseur du siège auto bébé.

Dans le cas où aucun smartphone n'est connecté au module, s'il est équipé d'un buzzer, Bluebeep Car Seat GUARDIAN® émettra une série de bips courts lorsque vous installerez l'enfant. Ce signal d'initialisation n'est audible qu'une seule fois après l'installation de l'enfant. Bluebeep Car Seat GUARDIAN® sera ensuite prêt à vous informer en continu.

Utilisation des piles :

- Bluebeep Car Seat GUARDIAN® est alimenté par une pile bouton au lithium CR2450 non fournie qui ne peut pas être rechargée. L'application Bluebeep Guardian vous informe de l'état de la pile. Dès l'apparition du pictogramme pile usée, vous devez procéder à son remplacement.
- La durée de vie utile de la pile sous conditions normales d'utilisation est estimée à environ 1 an.

TECHNOLOGIE Bluebeep Car Seat GUARDIAN®

Des questions ? Des commentaires ? Consultez notre site : www.blue-beep.com.

Certifié par la FCC - Modèle : Car Seat GUARDIAN®, FCC ID : 2AOV7-CS0001

Cet appareil se conforme à la partie 15 des normes FCC. Le fonctionnement est sujet aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute autre interférence reçue, y compris les interférences pouvant entraîner un fonctionnement non désiré. Les changements ou modifications apportés à cette unité sans l'approbation du tiers responsable de la conformité peuvent annuler l'autorisation de l'utilisateur d'utiliser cet équipement.

Certifié par Industrie Canada (IC) - Modèle : Car Seat GUARDIAN®, IC : 23639-CS0001

Cet appareil est conforme aux normes RSS d'Industrie Canada ne requérant pas de licence.

Le fonctionnement est sujet aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles et (2) cet appareil doit accepter toute autre interférence, y compris les interférences pouvant entraîner un fonctionnement non désiré.

AVERTISSEMENTS

- Ne pas ingérer l'accumulateur, risque de brûlure chimique
- Ce produit contient un accumulateur bouton. En cas d'ingestion, l'accumulateur bouton peut causer des brûlures internes sévères, en à peine 2 heures, qui peuvent être mortelles.
- Conserver les accumulateurs neufs et usagés hors de portée des enfants. Si le compartiment de l'accumulateur ne se ferme pas de manière sûre, ne plus utiliser le produit et le tenir hors de portée des enfants. En cas de soupçon d'ingestion d'un accumulateur ou d'introduction dans une partie quelconque du corps, demander immédiatement un avis médical.
- ATTENTION IL Y A RISQUE D'EXPLOSION SI LA BATTERIE EST REMPLACÉE PAR UNE BATTERIE DE TYPE INCORRECT. METTRE AU REBUT LES BATTERIES USAGÉES CONFORMÉMENT À CES INSTRUCTIONS.



WE CARE - WE CONNECT



LCIE

LCIE SUD EST
Laboratoire de Moirans
Z.I. Centr'Alp
170, Rue de Chatagnon
38430 MOIRANS – France

➔ USING THE Bluebeep Car Seat GUARDIAN® system

- When you first install Bluebeep Car Seat GUARDIAN® on a baby car seat, initialize it in accordance with the Bluebeep Guardian Application User Guide. www.blue-beep.com.

Bluebeep Car Seat GUARDIAN® is designed to go into sleep mode if no event nor child presence are detected. To wake it up, see it on your smartphone, and activate the monitoring, you should slightly shake the baby car seat or simply the harness on which it is mounted. This awakening is performed naturally at the child's installation.

After leaving the vehicle and being far away (about 80 feet), the application Bluebeep GUARDIAN will sound a reminder alerting you if the baby is still in the vehicle. This reminder is accompanied by the sending of SMS and Email messages to the addresses you have entered.

When using on an aircraft : remove the Bluebeep Car Seat GUARDIAN® battery.
To comply with the FAA Electronic Device Regulations, the battery must be removed before take-off.
Note: After landing, put the battery back in place.

CAUTION : the user that changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE : this equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instruction, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct interference by one or more of the following measures :

- Reorient or relocate the receiving antenna
- Increase the separation between the equipment and receiver
- Connect the equipment into an outlet on circuit different from that to which the receiver is connected
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Under Industry Canada regulations, this radio transmitter may only operate using an antenna of a type and maximum (or lesser) gain approved for the transmitter by Industry Canada. To reduce potential radio interference to other users, the antenna type and its gain should be so chosen that the equivalent isotropically radiated power (e.i.r.p.) is not more than that necessary for successful communication.

This device complies with FCC and Industry Canada radiation exposure limits set forth for general population. This device must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

LIMITED WARRANTY

Bluebeep warrants this product (including accessories) to the original user ("Buyer") to be free from defects in materials Or manufacture for a period of 1 year from the date of original purchase of this product or, as the case may be, over the legal period of the national regulations. The sole responsibility of Bluebeep under the terms of this limited express warranty is to repair or replace, at its discretion, any product that will be deemed to be defective and that will be determined by Bluebeep to be covered under the terms of this guarantee.

Repair or replacement under the terms of this warranty is the sole remedy of the buyer. Proof of Purchase in the form of an invoice or contract of sale, proving that the Product is still under the warranty period, shall be provided to obtain warranty service. This limited express warranty is granted EXCLUSIVELY by Bluebeep to the original purchaser of this Product and cannot be assigned or transferred to subsequent purchasers or users of this product. For warranty service, contact your dealer or log on to www.blue-beep.com.

Except to the extent prohibited by applicable law, any implied warranty of merchantability or fitness for a particular purpose of this product is totally excluded. Bluebeep will not be responsible for any incidental, indirect, special, or consequential damages or punitive damages of any kind for breach of the express limited warranty on this product, or any warranty implied by operation of the law. Other than the express limited warranty set forth above, there are no other warranties that accompany this product and any oral, written or any other express representation of any kind is hereby disclaimed.



This symbol indicates that you must follow the instructions for use.



This sign indicates that this product must not be scrapped with household waste as specified in the Directive European Union WEEE 2002/96 / EC & EN50419 and that it was placed on the market after August 13, 2005.
For more information on the appropriate treatment of this material, if it is to be recycled or entrusted to a collection point.



WE CARE - WE CONNECT
BLUEBEEP SAS, 21 LES BOULAIÉS, MALE, 61260 VAL AU PERCHE, FRANCE

Car Seat GUARDIAN®



➔ INSTALLATION INTRUCTIONS

➔ GENERAL INFORMATION Bluebeep Car Seat GUARDIAN®

Initialize your Bluebeep Car Seat GUARDIAN® according to the application's user guide Bluebeep Guardian.

Attach the child to the harness restraint in accordance with the child's supplier of baby car seat. In the event that no smartphone is connected to the module, if it is equipped with a buzzer, Bluebeep Car Seat GUARDIAN® will emit a series of short beeps when you install the child. This signal is only audible once after the child is installed. Bluebeep Car Seat GUARDIAN® will then be ready to inform you continuously.

Use of batteries :

- Bluebeep Car Seat GUARDIAN® is powered by a non-supplied CR2450 lithium button battery that cannot be recharged. The Bluebeep Guardian application informs you about the state of the battery. As soon as the worn battery icon appears, you will have to replace it.
- The useful life of the battery under normal conditions of use is estimated to be about 1 year.

➔ TECHNOLOGY Bluebeep Car Seat GUARDIAN®

Questions ? Comments ? Visit our website : www.blue-beep.com.

FCC Certified - Model: Car Seat Guardian®, FCC ID:2A0V7-C50001

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any other interference received, including interference that may cause undesired operation. Changes or modifications to this unit without the approval of the third party responsible for compliance may cancel the authorization of the user to use this equipment.

Certified by Industry Canada (IC) - Model: Car Seat Guardian®, IC:23639-CS0001

This device complies with Industry Canada's non-licensing RSS standards.

Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference and (2) this device must accept any other interference, including interference that may cause undesired operation not wanted.

➔ WARNINGS

- 1- Do not ingest battery, risk of chemical burn.
- 2- This product contains a battery. If swallowed, the battery may cause severe internal burns in just 2 hours, which can be fatal.
- 3- Keep new and used batteries out of the reach of children. If the battery compartment does not close securely, do not use the product and keep it out of the reach of children. In case of suspected ingestion of an accumulator or introduction into any part of the body, immediately seek medical advice.
- 4- CAUTION RISK OF EXPLOSION IF THE BATTERY IS REPLACED BY A TYPE BATTERY INCORRECT. DISPOSE OF USED BATTERIES IN ACCORDANCE WITH THESE INSTRUCTIONS.



WE CARE - WE CONNECT